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Zápisnica 

z 20. verejného rokovania OZ Horné Obdokovce, konaného dňa 4.12.2013 

__________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:  PharmDr. Helena Sedlárová, Gabriela Macháčová, Oto Uhrík, Peter Flak, 

Jozef Gális 

MVDr. Jana Martonková – starostka obce 

Ing . Jana Gerhátová – ekonómka 

Ing. Monika Laciková – zapisovateľka 

 

Ospravedlnení: Zdenko Majtényi, Jozef Sedlár, Mgr. Stanislav Ďurina,                                                   

Bc. Martina Šišková – poslanci OZ   

 

 

1. Otvorenie 

 

20. verejné rokovanie otvorila a viedla starostka obce MVDr. Jana Martonková.  

Na rokovaní privítala všetkých prítomných. Z celkového počtu 9 poslancov OZ sa rokovania 

zúčastnilo 5. Starostka vyhlásila rokovanie za uznášania schopné. 

 

Program rokovania obdržali poslanci v pozvánke. Neboli k nemu žiadne pripomienky. 

Program poslanci jednohlasne schválili v tomto znení:  

 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení  

3. Návrh úpravy rozpočtu obce na rok 2013 

4. Schválenie dotácií a príspevkov poskytovaných obcou  

5. Návrh rozpočtu obce na rok 2014 

6. Návrh plánu práce hlavného kontrolóra obce, OZ a komisií na I. polrok 2014 

7. Návrhy VZN 

8. Organizačné záležitosti 

9. Diskusia 

10. Návrh na uznesenie 

11. Ukončenie 

 

Starostka obce MVDr. Jana Martonková navrhla za overovateľov zápisnice poslancov:  

p. Jozef Gális a p. Oto Uhrík. 

Za členov návrhovej komisie navrhla: p. Petra Flaka, PharmDr. Helenu Sedlárovú a p. 

Gabrielu Macháčovú.   

Navrhnutých overovateľov a členov návrhovej komisie poslanci schválili jednohlasne.  

Za zapisovateľku starostka určila Ing. Moniku Lacikovú 

 

 

2. Kontrola plnenia uznesení  

 

Ekonómka Ing. Gerhátová predniesla za hlavného kontrolóra obce Ing. Pozdecha kontrolu 

plnenia uznesení.    

Správa je priložená k zápisnici.  
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3. Návrh úpravy rozpočtu obce na rok 2013 

 

Starostka obce MVDr. Jana Martonková informovala, že čerpanie zmeny rozpočtu bolo 

zverejnené na informačnej tabuli. Ekonómka obce Ing. Gerhátová predniesla čerpanie zmeny 

rozpočtu obce na rok 2013. Dodala, že sú problémy s odvozom TKO, nakoľko máme 

pokazený Kuka voz a TKO nám momentálne odváža Schwarz Eko.  

Starostka vyzvala poslancov OZ k hlasovaniu: 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA:  p. Uhrík, p. Gális, p. Flak 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: PharmDr. Sedlárová, p. Macháčová 

 

OZ schválilo návrh úpravy rozpočtu obce na rok 2013.  

Návrh úpravy rozpočtu obce na rok 2013 je priložený k zápisnici.  

 

4. Schválenie dotácií a príspevkov poskytovaných obcou  

 

Starostka obce MVDr. Martonková predniesla žiadosti o dotáciu, ktoré sme obdržali do 

31.10.2013 od  OTJ, SENIORu a ROZVOJu.  

 

 Senior, nezisková organizácia žiada o dotáciu vo výške 9.000,- €. 

Poslankyňa Macháčová chcela vedieť, či je rozdiel v tom čo dáva obec na Senior a čo 

dáva štát. Ing. Gerhátová odpovedala, že Senioru poskytujeme dotáciu na základe 

VZN o poskytovaní dotácií z rozpočtu. 

Poslankyňa PharmDr. Sedlárová dodala, či by sa dotácia nemala schvaľovať na 

základe počtu klientov Senioru. Ing. Gerhátová poznamenala, že dotácia 

z Ministerstva práce a sociálnych vecí a rodiny je prispievaná na celú kapacitu 

zariadenia, ktorá ide na prevádzkové náklady bez ohľadu na obsadenosť. Poslankyňa 

PharmDr. Sedlárová navrhla zmeniť VZN o poskytovaní dotácií pre Senior. 

Riaditeľka Senioru p. Košíková dodala, aby sa zmenilo pre všetkých, nielen pre 

Senior.  

Starostka MVDr. Martonková vyzvala k hlasovaniu poslancov OZ za schválenie 

dotácie vo výške 9.000,- €, s tým, aby poslanci pripravili návrh zmeny VZN 

o poskytovaní dotácií.   

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI:  

ZDRŽAL SA:  

 

Dotáciu vo výške 9.000,- € pre Senior poslanci jednohlasne schválili. Žiadosť 

o dotáciu je priložená k zápisnici.  

 

 Občianske združenie OTJ žiada o dotáciu vo výške 18.000,- €.  

Poslankyňa Macháčová nesúhlasí ani s dotáciou 12.000,- € ako v minulom roku. Ing.   

Gerhátová poznamenala, že prioritou je teraz rekonštrukcia sociálneho zariadenia 
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škôlky, máme už vypracovanú projektovú štúdiu a rekonštrukcia bude z rezervného 

fondu.  Poslankyňa PahrmDr. Sedlárová dodala, že sú to ďalšie náklady obce na OTJ, 

OTJ by si malo hľadať rezervy a prehodnotiť aby nehrali v najvyššej lige. Poslanec 

Flak navrhol nemeniť dotáciu pre Senior ani OTJ a podľa toho ako dopadne rozpočet 

na rekonštrukciu v škôlke. PharmDr. Sedlárová súhlasila s návrhom poslanca Flaka.  

Starostka MVDr. Martonková vyzvala poslancov OZ k hlasovaniu za schválenie 

dotácie vo výške 18.000,- € 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA:  p. Gális,  

PROTI: PharmDr. Sedlárová, p. Macháčová, p. Flak 

ZDRŽAL SA: p. Uhrík  

 

Dotáciu pre OTJ vo výške 18.000,- € poslanci neschválili. Žiadosť o dotáciu je 

priložená k zápisnici.  

 

Starostka MVDr. Martonková vyzvala k hlasovaniu poslancov OZ za schválenie 

dotácie vo výške 12.000,- € 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: PharmDr. Sedlárová, p. Macháčová, p. Flak, p. Uhrík 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: p. Gális 

 

Dotáciu pre OTJ vo výške 12.000,- bola schválená.  

 

 ROZVOJ žiada o dotáciu vo výške 800,- € 

Ekonómka Ing. Gerhátová informovala, že dotácia ide na mzdu knihovníčky a nákup 

kníh. Starostka MVDr. Martonková vyzvala poslancov OZ k hlasovaniu za schválenie 

dotácie vo výške 800,- €.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 
 

5. Návrh rozpočtu obce na rok 2014 

 

Ekonómka Ing. Gerhátová predniesla návrh rozpočtu obce na rok 2014, ktorý je priložený 

k zápisnici.  

Starostka predniesla projektovú štúdiu na rekonštrukciu sociálneho zariadenia v materskej 

škole. Odhadovaná cena je cca na 15.000,- €. Záleží aká bude ešte projektová 

dokumentácia, máme rezervný fond z ktorého môžeme čerpať finančné prostriedky na 

rekonštrukciu. Poslankyňa PharmDr. Sedlárová podotkla ako je to s výberovým konaním. 

Ing. Gerhátová informovala, že verejné obstarávanie sa robí na dodávateľa a čo sa týka 
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projektovej dokumentácie, ide o výdavky do 1.000,- € kde verejné obstarávanie nie je 

potrebné urobiť. 

Poslanec Flak sa informoval, akým spôsobom sa vypočítava dotácia na mzdy a prevádzku 

na žiaka, nakoľko je to zmenené oproti minulému roku. Ing. Gerhátová mu odpovedala, že 

sa to prepočítava koeficientom podľa nariadenia vlády.  

Riaditeľka Mgr. Kišacová poznamenala, že prostriedky originálnych kompetencií 

nedostačujú na vykrytie nákladov ako sú energie, materiál a služby nevyhnuté na chod 

školy a boli dofinancované z prenesených kompetencií. Z prenesených kompetencií sa 

doplácalo na platy zamestnancov MŠ, ŠKD, ŠJ a celé náklady energií, materiálu a služieb 

týchto zariadení. Každý rok dopláca škola. Ing. Gerhátová informovala, že 

v prepočítaných koeficientoch sú zahrnuté mzdy, energie a ostatné prevádzkové náklady 

čo dostávajú v plnej výške tak ako aj všetky príjmy, ktoré škola má, v plnej výške ich aj 

dostanú, pritom zriaďovateľ príjmy školy nie je povinný odovzdávať škole.  

Starostka dodala, že každým rokom žiadajú viac financií a pritom počet detí v škole klesá.  

Riaditeľka MŠ p. Rybanová informovala, že mzdy musia byť 100% vykryté 

z originálnych kompetencií, obec to musí zabezpečiť ak prevádzkujeme aj školský klub 

detí. Poslankyňa Macháčová položila otázku na p. riaditeľku Mgr. Kišacovú, koľko detí 

ubudlo a koľko učiteľov. Mgr. Kišacová informovala o poklese detí a prepustení dvoch 

učiteľov.  

Starostka vyzvala poslancov OZ k hlasovaniu projektovej štúdie o rekonštrukcii soc. 

zariadenia materskej školy v hodnote cca 15.000,- €, ktoré budú ako kapitálové výdavky 

z rezervného fondu.  
 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili. 
 

Starostka vyzvala poslancov OZ k hlasovaniu za predložený návrh rozpočtu obce na rok 

2014.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili predložený návrh rozpočtu obce na rok 2014. 

 

Ekonómka Ing. Gerhátová predniesla stanovisko hlavného kontrolóra Ing. Pozdecha k návrhu 

rozpočtu obce na rok 2014.   

 

6. Návrh plánu práce hlavného kontrolóra obce, OZ a komisií na I. polrok 2014 

 

Ing. Gerhátová predniesla za hlavného kontrolóra plán činností hlavného kontrolóra obce 

Horné Obdokovce na I. polrok 2014. Plán činností je priložený k zápisnici.  
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Starostka vyzvala poslancov OZ za hlasovanie plánu práce hl. kontrolóra v znení ako 

predložil.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Starostka predniesla plán práce obecného zastupiteľstva na I. polrok 2014. Plán práce je 

priložený k zápisnici. Vyzvala k hlasovaniu za prednesený plán.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Plán práce sociálno-ekonomickej komisie predniesla p. Macháčová. Je priložený k zápisnici. 

Starostka vyzvala poslancov k hlasovaniu za prednesený plán.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Vzhľadom na neprítomnosť ostatných predsedov komisií, plán práce predložia na najbližšom 

rokovaní OZ.  

 

7. Návrhy VZN 

 

 Návrh VZN č. 45/2013 o dani z nehnuteľnosti 

Starostka predniesla Návrh VZN o dani z nehnuteľnosti. V novom návrhu VZN 

hodnoty a sadzby zostali nezmenené. Z VZN sa vynechali citácie zákonov, na ktoré 

sme boli upozornené prokuratúrou.  

Poslanec Flak sa spýtal, či termíny platenia daní, ktoré boli vo VZN č. 40/2012 § 7 sú 

uvedené v zákone. Starostka odpovedala, že áno a informovala, že tento rok sa 

podarilo znížiť schodok neplatičov daní. Za odvoz TKO sú občania dlžní cca 4.000,- € 

Starostka vyzvala poslancov k hlasovaniu za návrh VZN č. 45/2013 o dani 

z nehnuteľnosti. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 
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Poslanci jednohlasne schválili návrh VZN č. 45/2013 o dani z nehnuteľnosti. Návrh 

VZN je priložený k zápisnici.  

 

 Návrh dodatku č. 1 k prílohe č. 1 VZN č. 38/2012 

Dodatok je prepočet originálnych kompetencií pre školské zariadenia, podľa 

prepočítaných koeficientov. Vyzvala poslancov hlasovať za uvedený dodatok.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Flak, p. Uhrík, p. Gális 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: p. Macháčová, PharmDr. Sedlárová 

 

Poslanci jednohlasne schválili návrh dodatku č. 1 k prílohe č. 1 VZN č. 38/2012 o dani 

z nehnuteľnosti. Návrh dodatku je priložený k zápisnici.  

 

 

8. Organizačné záležitosti 

 

Organizačné záležitosti na prerokovanie predkladala starostka obce MVDr. Jana Martonková: 

 

 Návrh na poukážku v hodnote 6 € pre dôchodcov na január 2014 

Poslanci jednohlasne schválili poukážku pre dôchodcov vo veku 62 rokov a starších.   

 

 Návrh na zrušenie VZN č. 34/2011 o poplatkoch za služby poskytované obcou – 

nový sadzobník poplatkov, návrh na zvýšenie cintorínskeho poplatku, návrh na 

poplatok za použitie telocvične. 

Starostka informovala, že poplatky nemôžu byť uvádzané vo VZN, preto navrhujeme 

vytvoriť “Sadzobník úhrad za služby poskytované obcou Horné Obdokovce 

a prenájom hnuteľných vecí vo vlastníctve obce Horné Obdokovce“ 

Poslanec Flak sa informoval, kedy nadobudne tento sadzobník účinnosť. Starostka 

odpovedala, že v novom roku 2014 a navrhla aby sa zmenili cintorínske poplatky na 

1,50 € na rok, teda 22,50 € na 15 rokov na jednohrob. Doteraz predstavovali 3,50 € na 

15 rokov. Odôvodnila to, že reálne náklady na údržbu cintorína (odvoz odpadu, 

kosenie, energie, PHM) sú v hodnote vyše 3.000,- € na jeden rok, čo  nepokrýva 

pôvodný poplatok.  

Poslankyňa Macháčová navrhla, aby sa objednal kontajner.  

Poslankyňa PharmDr. Sedlárová navrhla urobiť opatrenia s odpadom na cintoríne a to, 

aby sa uzamykali všetky vstupy do cintorína a určil otvárací čas.  

Poslanec Flak navrhol poplatok na 1,- € na rok po dobu 15 rokov.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh 1,50 € na rok, teda 22,50 € na 15 rokov 

za jednohrob.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: 0 

PROTI: všetci prítomní poslanci  

ZDRŽAL SA: 0 
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Poslanci neschválili návrh. Opätovne vyzvala starostka poslancov k hlasovaniu za 

návrh poslanca Flaka - na 1,- € na rok po dobu 15 rokov. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili návrh cintorínskeho poplatku – 1,- € na rok po dobu   

15 rokov. 

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za predložený sadzobník, so zapracovanými 

zmenami cintorínskeho poplatku.   

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili sadzobník so zapracovanými zmenami. Sadzobník 

úhrad za služby poskytované obcou Horné Obdokovce a prenájom hnuteľných vecí vo 

vlastníctve obce Horné Obdokovce je priložený k zápisnici.  

 

Starostka predniesla žiadosť ZŠ s MŠ o schválenie nového poplatku za využívanie 

telocvične a to na paušálny poplatok vo výške 7,- € za hodinu. Návrh starostky na 

poplatok vo výške 5,- € na hodinu poslanci neprijali, preto vyzvala poslancov hlasovať 

za poplatok vo výške 7,- €.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili poplatok za využívanie telocvične a to na paušálny 

poplatok vo výške 7,- € za hodinu. Žiadosť je priložená k zápisnici.   

 

 

 Žiadosť o odkúpenie pozemku pod bytovým domom – ústavská a školská 

bytovka 

Predniesla žiadosť p. Gálisa a ostatných nájomníkov bytovky. Žiadosť je priložená 

k zápisnici. Ing. Gerhátová poznamenala, že na základe vypracovaného geometrického 

plánu častí pozemku, ktoré chcú odkúpiť môžeme odsúhlasiť zámer predaja pozemku 

pod bytovkou a priľahlú časť.  

Starostka vyzvala hlasovať poslancov OZ za zámer predaja pozemku pod bytovkou 

a jej priľahlú časť na základe vypracovaného geometrického plánu. 
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Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili zámer predaja pozemku pod bytovkou a jej priľahlú 

časť na základe vypracovaného geometrického plánu.  

 

Starostka predniesla žiadosť vlastníkov školskej bytovky o vydržanie pozemku pod 

bytovkou č. 392 s priľahlou plochou, nakoľko sú tam nájomníci, ktorí tam bývajú viac 

ako 30 rokov. Mgr. Kišacová dodala, že si platia aj poistku, robili prípojku a starajú sa 

o okolie. Ing. Gerhátová informovala, že nakoľko všetci nájomníci nespĺňajú 

podmienky zo zákona o vydržaní a sú tam i nájomníci, ktorý bývajú menej ako 10 

rokov, nemôže sa vydržať.  

Žiadosť je priložená k zápisnici.  

 

Žiadosť sa preto zamieta, z dôvodu nesplnenia podmienok zákona.  

 

 Žiadosť ZŠ o zníženie režijných nákladov - zmena VZN č. 41/2013 

Starostka predniesla žiadosť ZŠ, ktorá je priložená  k zápisnici.  Nedoporučuje žiadosť 

schváliť, nakoľko žiadajú o zníženie financií pre školu. Poslanec Flak, v mene rodičov 

školskej rady navrhuje schváliť žiadosť o zníženie režijných nákladov a to 

z pôvodného 1,- € na 0,50 €.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za žiadosť o zníženie režijných nákladov.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili žiadosť ZŠ o zníženie režijných nákladov na 0,50 € na 

každý mesiac školského roka, ktorý sa vyberal od každého stravníka, po schválení 

upraveného VZN o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v ZŠ s MŠ 

a školskom klube detí a školskej jedálni   

 

 Odmeny poslancom 

Starostka navrhla odmenu poslancom vo výške 100,- €. Vyzvala poslancov hlasovať 

za odmenu vo výške 100,- € 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: PharmDr. Sedlárová 

PROTI: p. Macháčová, p. Gális, p. Flak, p. Uhrík 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanec Gális navrhol odmenu vo výške 150,- €. Starostka vyzvala poslancov za 

hlasovanie. 
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Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Macháčová, p. Gális, p. Flak, p. Uhrík 

PROTI: PharmDr. Sedlárová 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili odmenu vo výške 150,- €.  

 

 Návrh na schválenie sobášnych dní a sobášnych hodín v Sobášnej sieni Horné 

Obdokovce. 

Streda: 13,00 -15,00 hod. 

Piatok: 13,00 -15,00 hod. 

 

Starostka vyzvala poslancov za hlasovanie tohto návrhu.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci  

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili návrh na sobášne dni a sobášne hodiny v Sobášnej sieni 

Horné Obdokovce.  
 

 Inventarizácia  
Ekonómka Ing. Gerhátová informovala členov komisie aby vykonali inventarizáciu do 

30. 12. 2013 

 

 Správa o činnosti OÚ 
Starostka predniesla správu o činnosti OÚ, ktorá je priložená k zápisnici.  

 

 

9. Diskusia 

 

Starostka obce otvorila diskusiu.  

 

Mgr. Kišacová sa informovala na rekonštrukciu vodovodu pri telocvični, nakoľko je opäť 

zima a prídu mrazy, má obavy o stav vodovodu v okolí školí, ktorý v zimnom období máva 

poruchy. Starostka predniesla správu ZSVS, ktorá zaslala dotazník na zisťovanie majetkového 

stavu obecného vodovodu. Črtá sa v budúcnosti možnosť prevodu majetku obce do 

vlastníctva ZSVS, ktorá ho má zatiaľ v správe.  

 

PharmDr. Sedlárová sa informovala na projekt o odpadoch. Starostka informovala, že nám 

teraz Schwarz Eko vypracováva Program odpadového hospodárstva, ktoré sa v budúcom roku 

bude musieť zapracovať do VZN o odpade.  

Poslanec Gális sa informoval, prečo neodváža odpady firma z Nitry, ktorá odváža odpad aj 

obci Čermany. Či by nebolo vhodné sa s nimi spojiť a zistiť akú majú cenu.  
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Poslanec Flak navrhoval možnosti opravy Kuka vozu, objednať náhradný diel u výrobcu, 

alebo objednať z Čiech.  

PharmDr. Sedlárová navrhovala zvážiť kúpu nového stroja na odvoz odpadu.  

Člen komisie KOVP Jozef Jančovič, vyjadril nespokojnosť, s tým, že členovia komisií 

nedostávajú odmeny ako poslanci OZ. Starostka odpovedala, že vzhľadom na to, že člen 

komisie nie je voleným orgánom verejnej správy ako poslanec.  

 

Pán Jančovič sa informoval, prečo sa na Kamanskej ulici neurobili všetky označené výtlky, 

ktoré si cestári poznačili. Starostka odpovedala aj napriek tomu, že obec prispela 1.000,- € na 

doplnenie potrieb, zhotoviteľovi nestačili tieto prostriedky na všetky opravy.   

 

 

10. Návrh na uznesenie 

 

Poslanec p. Flak predniesol návrh na uznesenie 

Návrh poslanci jednohlasne schválili. 

 

 

11. Ukončenie 

 

Starostka obce MVDr. Martonková poďakovala všetkým prítomným za účasť a rokovanie 

ukončila. 

 

 

 

 

 

 

 

MVDr. Jana Martonková      Ing. Monika Laciková 

             starostka obce              zapisovateľka 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia: Jozef Gális 

   Oto Uhrík  
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Uznesenie 

z 20. verejného rokovania Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce, konaného  

dňa 4. 12. 2013 

__________________________________________________________________________ 

 

20. verejné rokovanie Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce: 

 

A. B e r i e   n a   v e d o m i e : 

 

1. Oboznámenie s kontrolou plnenia uznesení 

2. Stanovisko Hlavného kontrolóra k rozpočtu obce na rok 2014 

3. Oznámenie o inventarizácii majetku obce 

4. Sadzobník úhrad za služby poskytované obcou Horné Obdokovce a prenájom 

hnuteľných 

     vecí vo vlastníctve obce Horné Obdokovce 

5. Správu o činnosti Obecného úradu od posledného zasadania OZ 

 

B. S ú h l a s í : 

 

1. So zapracovaním nákladov na rekonštrukciu sociálnych zariadení v Materskej škole  

     do kapitálových výdavkov z rezervného fondu 

 

 

C. S c h v a ľ u j e : 

 

1. Program rokovania OZ 

2. Návrhovú komisiu: Flak, Macháčová, Sedlárová 

3. Overovateľov zápisnice: Gális, Uhrík 

4. Úpravu bežného rozpočtu obce na rok 2013 

5. Žiadosť o dotáciu pre n.o. Senior vo výške 9.000,- € na rok 2014 

6. Žiadosť o dotáciu pre občianske združenie OTJ vo výške 12.000,- € na rok 2014 

7. Príspevok vo výške 800,- € na rok 2014 pre príspevkovú organizáciu Rozvoj 

8. Návrh rozpočtu obce na rok 2014 

9. Plán práce Hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2014 

10. Plán práce OZ na I. polrok 2014 

11. Plán práce Sociálno-ekonomickej komisie na rok 2014 

12. VZN č.45/2013 o dani z nehnuteľnosti 

13. Dodatok č.1 k Prílohe č.1 VZN č. 38/2012 o dotácii na rok 2014 na prevádzku 

a mzdy na dieťa ZŠ s MŠ a školských zariadení v zriaďovacej pôsobnosti obce 

Horné Obdokovce 

14. Odovzdanie poukážky v hodnote 6 € pre dôchodcov v roku 2014 

15. Zámer o odpredaj pozemkov pod bytovým domom č.375 a priľahlej časti číslo 

parcely 17/1 po predložení geometrického plánu 

16.  Žiadosť ZŠ s MŠ o schválenie nového poplatku za využívanie telocvične ZŠ s MŠ  

       vo výške 7,- € za 1 hodinu od 1. 1. 2014. 

17. Žiadosť o zníženie finančného príspevku 1,- € na sumu 0,5 € na režijné náklady 

v školskej jedálni na 1 mesiac a na jedno dieťa od nadobudnutia právoplatnosti 

upraveného VZN o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v ZŠ 

s MŠ a školskom klube detí a školskej jedálni 
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18. Odmeny poslancom vo výške 150,- € na poslanca 

19. Návrh na určenie sobášnych dní a sobášneho hodín v sobášnej sieni v Horných 

Obdokovciach v zmysle návrhu 

20. Návrh na uznesenie  

D. N e s c h v a ľ u j e :  

 

1.  Žiadosť o dotáciu pre občianske združenie OTJ vo výške 18.000,- € na rok 2014 

2.  Žiadosť vlastníkov bytového domu č.392 o prevod vlastníctva vydržaním 

pozemkov  

     pod bytovým domom a priľahlých pozemkov 

3. Návrh na odmenu pre poslancov vo výške 100,- € na poslanca 

 

E.  R u š í : 

 

1. VZN č.34/2011 o poplatkoch za služby poskytované obcou 

 

 

F.  U k l a d á : 

 

1.  Predsedom komisií OZ, ktoré nepredložili plán práce komisií OZ na I. polrok 

2014,  aby tak spravili na najbližšom rokovaní OZ 

 

 

 

 

 

                   MVDr. Jana Martonková 

                     starostka obce 

 

 

Overovatelia: Jozef Gális 

                        Oto Uhrík  

 

 

Zapísala: Ing. Monika Laciková 

 


